
 

                 Retfærdighed for skoler 

 

Ved kommunesammenlægningen gik Venstre til valg på, at der ikke skulle lukkes skoler, medmindre det 

skete på forældrenes foranledning. Det løfte holdt vi efter valget men måtte acceptere, at ikke alle 31 

byrådsmedlemmer havde den samme holdning. I dag er det glædeligt at konstatere, at der er undervisning 

på de skoler, som Venstre gerne så, der skulle tilbydes undervisning på.  

I denne byrådsperiode er der ændret på den økonomiske tildeling til skolerne, således at tildelingen nu sker 

efter antallet elever og ikke antallet af klasser. Det er et stort skridt hen imod en mere retfærdig tildeling. 

Det er det, fordi det samtidigt er besluttet, at de mindste skoler skal tildeles ekstra ressourcer, så de til 

enhver tid har mulighed for at undervise efter det vejledende timetal.  

Som svar til Inger Jakobsen, kan det oplyses, at vi også i Venstre er interesseret i, at tildelingen til skolerne 

bliver så retfærdig som muligt, og skulle det ved evalueringen vise sig, at tildelingsmodellen stadig kan 

forfines, så vil det være en oplagt opgave for det nye byråd at løse.  
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